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Toplantı Tarihi: 28.12.2023       Toplantı Sayısı: 11 

 

GÜNDEM 

1) Öğrencilerin perspektifinden iyileştirmeye açık alanların tespiti ve öğrenci 

sorunlarının dinlenmesi ayrıca öğrencilerin kalite konusundaki görüşlerinin 

alınması.  

2)  Dilek ve Temenniler 

KARARLAR 

1) 28.12.2023 Perşembe günü saat 11:15’de Meslek Yüksekokulumuz Müdürü 

Dr.Öğr.Üyesi Haşim KAFALI başkanlığında yapılan Birim Kalite Komisyonu 

üyelerinin ve Muhasebe ve Vergi Uygulamaları Programını temsilen Tuğçe 

TEKİN, Sivil Hava Ulaştırma İşletmeciliği Programını temsilen Dilara ÇELİK 

isimli öğrencilerin  katıldığı toplantıda, katılımcılara  kaliteye yönelik fikirleri 

sorulmuş ve söz verilmiştir. 

 

- Dilara ÇELİK; Genel olarak okulumuzdan çok memnununuz. Kantin 

brandalarından yağmur yağınca su akıyor, daha geniş olabilir, dedi. 

 

- Tuğçe TEKİN; Tuvaletlerde peçete olmuyor, dedi. 

 

- Dr.Öğr.Üyesi Haşim KAFALI; Üniversitemiz bütçesi olmadığından dolayı 

tuvaletlerimizde  peçete bulunmamaktadır. Ancak yüksekokul sekreterimiz 

Teslime Şenel Yiğit ve çalışma arkadaşlarımız temizlik konusunda titizlikle 

hareket etmektedirler. Sizlerin temizlik ile ilgili bir probleminiz var mı? dedi. 

 

- Dilara ÇELİK; Bahçemizde bulunan banklarımızı bazıları kırık tadilat yapılırsa 

seviniriz, dedi. 

 

- Dr.Öğr.Üyesi Haşim KAFALI; Banklarımız ile ilgili Belediyemizle 

görüşmelerde bulunduk. Bakım ve tamirat için gelecekler, yeni bankları temin 

ettiklerinde okulumuza teslim edecekler. 

 

- Dilara ÇELİK;102 nolu derslikteki bazı sıralarında vidalarında eksiklikler var. 

 

- Dr.Öğr.Üyesi Haşim KAFALI; Genel olarak bakımlar yapılıyor. Gerekli olan 

şeyleri Teslime hanım, Sebahattin beyle görüşerek yeniden kontrollerin 

yapılmasını sağlayabilir, dedi.  

 

- Dilara ÇELİK; Okul bahçesinde fazla köpek ve kedilerin olduğunu belirtti. 

 



-  Öğr. Gör. Ünzile GÜVEN; hayvanlarımız ağaçlık alan olması sebebiyle giriş 

yapılabiliyor. Ancak öğrencilerimizin bazılarının da köpeklerimizi beslemeyi 

seçtiğini biliyoruz. Yine rahatsız olduğunuz bir durum olursa tarafımıza 

iletirseniz belediyeyle iletişime geçip hayvanlarla ilgili gerekli bakımı 

yaptırabilir, önlem alabiliriz. 

 

- Tuğçe TEKİN; Çalışma odasının düzeninin daha farklı bir şekilde yapılabilir 

mi? dedi.  

 

- Dr.Öğr.Üyesi Haşim KAFALI; masaların sabit olması sebebiyle bölünebilir mi, 

bir bakalım. Oda içerisinde de düzenleme yapılabilir. Sizden ricam 

arkadaşlarınızı çalışma odasında çalışmaya yönlendirin. Orası sizin için 

hazırlandı, dedi. 

 

- Yüksekokul Sekreteri Teslime Şenel YİĞİT; klimayı kullanmak istediğiniz 

zaman bana gelip klimanın açılmasını istediğinizi iletirseniz, açılması 

sağlayabiliriz, dedi. 

 

- Tuğçe TEKİN; bahçede bir sürü oturma bankı var. Bundan memnunuz.  

 

- Dr.Öğr.Üyesi Haşim KAFALI; bahar dönemi için planlanan voleybol turnuvası 

var. Bunun dışında başka etkinliklerde planlıyoruz.  

 

- Öğr. Gör. Göksel KARTUM; okulumuzun genel itibariyle temizliğinden ve 

ısınmasından öğrencilerimizin aktardığı kadarıyla memnun olduklarını 

anlıyoruz.  

 

- Dr.Öğr.Üyesi Haşim KAFALI; müdür-öğrenci görüşmeleri kapsamında 

sınıflarımızı dolaştık ve öğrencilerimizin genelinin memnun olduğunu 

gözlemledik. Tabii ki yine de maddi-manevi iyileştirmelere çalışıyoruz. Kantin 

ile ilgili de iyileştirmeler yapılacaktır. Bunları da rektörlüğümüz ile 

görüşüyoruz.  

 

- Dr.Öğr.Üyesi Haşim KAFALI; 2023 yılı içerisinde yapılmış olan çalışmalarımız 

kaliteyi arttırmaya yönelikti. 2024 yılında da bunları arttırarak yapıyor olmamız 

gerekir.  

 

- Öğr. Gör. Şeref ABAY; ben öğrencilerimizin sertifika alabilmesi için kendilerini 

yönlendirdim. Önceden Dış Ticaret programı öğrencilerinin almış olduğu 

sertifikaları Birim Kalite Komisyonu adına teslim etmiştim. Bugün de Lojistik 

programı öğrencilerinin almış olduğu sertifikaları Birim Kalite Komisyonunun 

2023 yılı raporunda yer alması için teslim ediyorum. 

 

- Öğr. Gör. Ünzile GÜVEN 2023 yılı bahar yarıyılında Paket Programlar 2 

dersinde anlatmak üzere Mikro Yazılım ile görüştüm. Mikro Yazılım ile yapmış 

olduğum görüşmeleri içeren evrakları Birim Kalite Komisyonunun Birim İç 

Değerlendirme Raporuna eklemek üzere sunacağım. Ayrıca bu dersi başarıyla 

geçen öğrencilere sertifikaları verildi. Bunları da yine Birim İç Değerlendirme 

Raporunda yer alması için Birim Kalite Komisyonuna ileteceğim. 



 

- Dr.Öğr.Üyesi Haşim KAFALI; bu çalışmalarımızı tüm birimimize yaymamız 

gerekir. 

2) Dilek ve temenniler için Komisyon üyelerine söz verildi.  

 

- Dr.Öğr.Üyesi Haşim KAFALI; kalite sürecine Birim Kalite Temsilcileri dışında 

bölümlerimizdeki diğer hocalarımızın da katılımını sağlayabiliriz. Okulumuzda 

Müdür Öğrenci toplantıları neticesinde genel bir memnuniyet aldık, ancak 

okulumuzda tüm öğrencilerimize ve personelimizin katıldığı genişletilmiş bir 

kalite çalışması yapabileceğimizi düşünüyorum. Katılımınız için teşekkür 

ederim, dedi. 

  

 

 

 

Dr.Öğr.Üyesi Haşim KAFALI 

Yüksekokul Müdürü 

 

 

 

Öğr.Gör.Ünzile GÜVEN    Öğr.Gör.Erkan TURHAN 

Muhasebe ve Vergi Bölümü   Yönetim ve Organizasyon Bölümü 

 

 

 

 

 

Öğr.Gör.Göksel KARTUM    Öğr.Gör.Şeref ABAY   

Ulaştırma Hizmetleri  Bölümü    Dış Ticaret Bölümü 

 

    

 

 

 

 

Teslime Şenel YİĞİT     Dilara ÇELİK 

Yüksekokul Sekreteri    Sivil Hava Ulaş. İşl. Prog. Öğrencisi 

 

 

 

 

 

Tuğçe TEKİN 

Muhasebe ve Vergi Uyg. Prog. Öğrencisi 


